
 

   

Priority III. snŘmu OS PHGN: 
 

 ʾDokonĽit prodej hotelu Harmonie II  

 ʾPƎestŘhovat praĤsk® pracoviĢtŘ svazu do nov®ho s²dla  

 ʾDo konce roku vyjednat novou odvŘtvovou smlouvu (KSVS) 

MŗSĊļNĊK ODBOROV£HO SVAZU PRACOVNĊKƟ HORNICTVĊ, GEOLOGIE A NAFTOV£HO PRƟMYSLU 

III. snŘm schv§lil rozpoĽet  

na rok 2022, prodej hotelu  

Harmonie II a ¼pravu stanov 

V rozhovoru spolu probereme jednotliv® body 

programu snŘmu. ZaĽneme ¼Ľetn² z§vŘrkou a 

n§vrhem rozpoĽtu svazu na letoĢn² rok. V§Ģ 

koment§Ǝ? 

PƎed zased§n²m rady jednala revizn² komise 

OS PHGN, jej²Ĥ pƎedsedkynŘ Dita Hricov§ pot® 

deleg§tƠm snŘmu doporuĽila schv§lit ¼Ľetn² 

z§vŘrku a n§vrh rozpoĽtu na rok 2022. Deleg§-

tƠm jsme v pƎedstihu zaslali materi§ly s po-

drobnĩmi informacemi o hospodaƎen² svazu za 

loſskĩ rok. Vyplĩv§ z nich, Ĥe jsme hospodaƎili 

zodpovŘdnŘ. Revizn² komise konstatovala, Ĥe 

rozpoĽet byl Ľerp§n v souladu se z§sadami 

hospodaƎen² svazu. Schv§lenĩ rozpoĽet na 

letoĢn² rok je v t®to chv²li odsouhlasenĩ, ale 

st§le otevƎenĩ. DƠvodem je prob²haj²c² prodej 

hotelu Harmonie II. Finance z prodeje budou 

dodateĽnŘ zahrnuty na vĩnosov® str§nce roz-

poĽtu. RovnŘĤ koupŘ nov®ho s²dla a stŘhov§n² 

praĤsk®ho pracoviĢtŘ na novou adresu si vyĤ§-

d§ dalĢ² vĩdaje. Z toho dƠvodu je schv§lenĩ 

rozpoĽet pro letoĢn² rok st§le otevƎenĩ. 

 

O prodeji Harmonie II informujeme v kaĤd®m 

Ľ²sle svazov®ho mŘs²Ľn²ku HGN. Nyn² prodej 

hotelu na n§vrh rady svazu schv§lil tak® snŘm. 

V jak®m stadiu se proces nach§z²? 

Prodej Harmonie II patƎil ke stŘĤejn²m t®ma-

tƠm. Veden² a rada svazu poskytly deleg§tƠm 

podrobn® a pƎehledn® informace o tom, v ja-

k®m stavu jsou oba hotely, jak je tƎeba do bu-

doucna situaci ƎeĢit. Dlouhou dobu jsme inves-

tovali do hotelu Harmonie I, kterĩ je v dobr®m 

stavu. Harmonie II stoj² naopak pƎed velkĩmi 

investicemi. Proto jsme rozhodli o jeho prodeji 

a z vĩnosu bychom zainvestovali rekonstrukci 

kotelny v hotelu Harmonie 1. SnŘm rozhodl a 

stanovil smŘr, kterĩm bychom mŘli postupovat 

a prodej dokonĽit. V tuto chv²li vyƎizujeme prak-

tick® z§leĤitosti, jako zaps§ni pozemku pod 

hotelem na katastr§ln²m ¼Ǝadu a pr§vn² doƎe-

Ģen² fin§ln²ch kupn²ch smluv k prodeji Harmo-

nie II souĽasn®mu n§jemci. 

 

ProĽ veden² a rada svazu pƎedloĤili snŘmu le-

gislativn² ¼pravu stanov a dalĢ²ch svazovĩch 

dokumentƠ? 

Prioritou je ¼prava naĢich stanov v dƠsledku 

koupŘ nov®ho s²dla a stŘhov§n² na novou adre-

su. DalĢ² ¼prava se tĩk§ zmŘn statutu svazov®-

ho pracoviĢtŘ. Reaguje na zmŘnu legislativy 

skartaĽn²ho Ǝ§du. đprava n§m umoĤn² ve spo-

lupr§ci se st§tn²m archivem dokumenty archi-

vovat, pƎ²padnŘ skartovat. 

 

Jednali jste i o dalĢ²ch zmŘn§ch v legislativŘ? 

Svazov§ pr§vniĽka Mark®ta Marinkov§ se-

zn§mila deleg§ty s povinnost² pro vĢechny 

pr§vnick® osoby m²t od pƎ²Ģt²ho roku datovou 

schr§nku. V z§vislosti na evropsk® legislativŘ 

se budou muset tak® doplſovat skuteĽn² maji-

tel®, coĤ je probl®m, protoĤe odborov® organi-

zace vlastnŘ Ĥ§dn®ho majitele nemaj². Svazovĩ 

pr§vn²k Anton²n TŘĢ²k informoval o nov®m n§vr-

hu ¼prav v r§mci dƠchodov® reformy k tŘĤkĩm 

a rizikovĩm profes²m. Byla vypuĢtŘna tƎet² kate-

gorie a zƠstala pouze kategorie Ľtvrt§. Doktor 

TŘĢ²k poĤ§dal deleg§ty z firemn²ch odborovĩch 

organizac², aby urychlenŘ nahl§sili na svaz 

pƎesnĩ poĽet zamŘstnancƠ, kteƎ² pracuj² v tŘch-

to firm§ch ve tƎet² a Ľtvrt® kategorii tŘĤkĩch 

profes². 

 

Deleg§ti pƎi schvalov§n² usnesen² k jednotlivĩm 

dokumentƠm hlasovali jednomyslnŘ. Nikdo se 

nezdrĤel ani nehlasoval proti. Vn²m§te to jako 

vyj§dƎen² dƠvŘry a podpory odbor§ƎƠ radŘ a 

veden² svazu? 

Vĩsledky hospodaƎen² Odborov®ho svazu PHGN za rok 2021, n§vrh rozpoĽtu 

svazu na rok 2022, prodej hotelu Harmonie II a n§jem hotelu Harmonie I, le-

gislativn² ¼prava dokumentƠ svazu a pƎ²prava na vyjedn§v§n² kolektivn² 

smlouvy vyĢĢ²ho stupnŘ byly hlavn² body, o jejichĤ pƎijet² 21. dubna rozhodo-

valo 52 deleg§tƠ III. snŘmu OS PHGN, kterĩ se uskuteĽnil v hornick®m hotelu 

Harmonie I v LuhaĽovic²ch. O schv§lenĩch priorit§ch, kter® ovlivn² Ľinnost 

svazu i v pƎ²Ģt²ch letech, HGN hovoƎil s jeho pƎedsedou Rostislavem PaliĽkou. 

KvŘten 2022 

PƎedseda Rostislav PaliĽka v²t§ deleg§ty a hosty a zahajuje jedn§n² III. snŘmu OS PHGN v Luha-

Ľovic²ch. Vpravo Ǝ²d²c² snŘmu a prvn² m²stopƎedseda svazu Josef Zelenka, druhĩ m²stopƎedseda 

svazu a pƎedseda SHO JiƎ² Waloszek a pƎedsedkynŘ Revizn² komise OS PHGN Dita Hricov§.  



 

 н 

 

MOST: V pov§leĽnĩch letech zaniklo d²ky tŘĤbŘ 

hnŘd®ho uhl² na severu ļech pƎes 80 obc², 

nejvĩznamnŘjĢ²m pƎ²kladem je starĩ Most, o 

likvidaci bylo rozhodnuto v bƎeznu 1964. Ze 

star®ho Mostu, maj²c² v²ce neĤ sedmisetpade-

s§tiletou tradici, se podaƎilo zachovat jen pƎe-

m²stŘnĩ gotickĩ dŘkanskĩ kostel a pozƠstatky 

hradu HnŘv²n. Demolice mŘsta definitivnŘ 

skonĽily 1. dubna 1987. Podle odhadƠ se  

z ekonomick®ho hlediska likvidace star®ho 

Mostu vyplatila, protoĤe pƎinesla t®mŘƎ tƎi mili-

ardy KĽs zisku. VytŘĤeno bylo 89 275 007 tun 

hnŘd®ho uhl², coĤ je asi 89 procent z§sob, kte-

r® se v tomto prostoru nach§zelo. TŘĤba v pil²Ǝi 

mŘsta Most byla ukonĽena na pƎelomu let 

1990-1991. 

PRAHA: Na sv®m zat²m posledn²m zased§n² 

poĤ§dal snŘmovn² Vĩbor pro Ĥivotn² prostƎed² 

vl§du, aby svolala Uhelnou komisi. Navrhl to 

bĩvalĩ ministr Ĥivotn²ho prostƎed² Richard Bra-

bec (ANO). Uhl² je jedinou vĩznamnou energe-

tickou surovinou, kterou m§me do znaĽn® m²ry 

pod kontrolou a na sv®m ¼zem².  

STONAVA: Ministerstvo financ² zadalo OKD 

analĩzu moĤn®ho pokraĽov§n² tŘĤby. TŘĤaƎsk§ 

firma ji zat²m pl§nuje ukonĽit ve druh®m Ľtvrt-

let² pƎ²Ģt²ho roku. Energetick® uhl² m§ firma 

prod§no na celĩ rok 2022, u koksovateln®ho 

jsou smlouvy o prodeji uzavƎeny pro prvn² polo-

vinu letoĢn²ho roku. V tuto chv²li jedou naplno 

tƎi poruby, postupnŘ bŘhem letoĢn²ho roku jich 

bude v provozu aĤ pŘt. V roce 2023 pl§nuje 

OKD celkem ĽtyƎi poruby. Nejv²c vag·nƠ uhl²  

z posledn²ho funguj²c²ho Dolu ļSM zƠst§v§  

v ļesku, dalĢ² m²Ǝ² k odbŘratelƠm z okoln²ch 

zem². V pƎ²padŘ moĤn®ho dalĢ²ho prodlouĤen² 

tŘĤby by OKD muselo s pƎ²pravami zaĽ²t nejpoz-

dŘji letos v Ľervenci.  

 

ZLĊN: Nejen dƎevn² ĢtŘpka, ale tak® napƎ²klad 

slupky ze sluneĽnicovĩch semen nebo vysuĢe-

n® pecky ze Ģvestek mohou slouĤit jako palivo 

pro tepl§rnu. PatƎ² mezi biomasu a tu v Tepl§r-

nŘ Zl²n vyuĤ²vaj² uĤ nŘkolik let. SluneĽnicov® 

slupky jsou velmi dobrĩm palivem pro stabiln² 

granulometrii a obsah tepla, kterĩ dosahuje 

¼rovnŘ kvalitn²ho hnŘd®ho uhl². Zl²nsk§ tepl§r-

na kromŘ sluneĽnicovĩch slupek n§razovŘ spa-

luje tak® vysuĢen® pecky Ģvestek, kter® vznikaj² 

jako odpad po destilaci Ģvestkov®ho kvasu. 

ObecnŘ pod²l biomasy vyuĤ²vanĩ k vĩrobŘ tepla 

a elektƎiny v obou tepl§rn§ch skupiny Sev.en 

Energy roste. Jen ve Zl²nŘ stoupl vloni zhruba 

na dvojn§sobek oproti roku 2020. 

TƍEBĊVLICE: Po ¼spŘchu v loſsk®m roce se 

mohou n§vĢtŘvn²ci Z§meck®ho vinaƎstv² v TƎe-

b²vlic²ch tŘĢit na dalĢ² roĽn²k Kulturn²ho l®ta. Od 

kvŘtna do z§Ǝ² je Ľek§ dvan§ct koncertƠ ĢpiĽek 

Ľesk® hudebn² sc®ny. Prvn² akc² by mŘl bĩt  

21. kvŘtna koncert skupiny ġkwor. V dalĢ²ch 

mŘs²c²ch se mohou n§vĢtŘvn²ci tƎeb²vlick®ho 

vinaƎstv² tŘĢit na koncerty Harleje, Richarda 

M¿llera, Lucie, ļechomoru, Pok§Ľe, JelenƠ 

nebo kapely Queenie. NejnabitŘjĢ² bude Ľerv-

novĩ program, kdy se do TƎeb²vlic hudebn² fa-

nouĢci mohou vypravit hned ĽtyƎikr§t. Vstupen-

ky na koncerty budou k dost§n² pƎ²mo ve vino-

t®ce Johann W nebo na port§lu XTicket.cz. No-

vinkou letoĢn²ho roĽn²ku Kulturn²ho l®ta pro 

zamŘstnance spoleĽnost² skupiny Sev.en Ener-

gy je moĤnost nakoupit vstupenky na koncerty 

z bodƠ v Programu Zdrav². NovŘ budou i v na-

b²dce cafeterie Benefity. 

Z regionƠ 

Deleg§ti dostali vĢechny materi§ly, o kterĩch 

na snŘmu hlasovali, dopƎedu a mohli se s nimi 

podrobnŘ sezn§mit. ļ§st deleg§tƠ nav²c zase-

d§ v radŘ, kter§ materi§ly s veden²m svazu 

pƎipravovala a na zased§n² rady den pƎed jed-

n§n²m snŘmu naposledy kontrolovala. Plat² to i 

o zpr§vŘ o Ľinnosti odborov®ho svazu od po-

sledn²ho snŘmu. Zpr§va byla vŘcn§ a na snŘ-

mu jsem s n² pomoc² n§zornĩch slidƠ deleg§ty 

sezn§mil. MŘli tedy pƎehled o stavu majetku  

v Praze a LuhaĽovic²ch, o vĢech dƠleĤitĩch 

jedn§n²ch, kterĩch se veden² svazu z¼Ľastnilo, 

a o vĢech akc²ch, kter® veden² a rada podnikli 

pro zachov§n² pracovn²ch m²st, rƠst mezd, 

mimoƎ§dn® hornick® dƠchody a dalĢ². K ¼tlu-

mu tŘĤby uhl² a k propouĢtŘn² zamŘstnancƠ 

ale st§le doch§z². NaĢ² povinnost² je postarat 

se o nŘ a dohl²Ĥet, aby se jim dostalo vĢeho, co 

jim n§leĤ².  

V t®to souvislosti r§d pƎipom²n§m historick® 

¼spŘchy odborov®ho svazu a jeho ĽlenƠ pƎi 

vyjedn§v§n² dƎ²vŘjĢ²ch odchodƠ do starobn²ho 

dƠchodu pro hlubinn® zamŘstnance a rovnŘĤ 

naƎ²zen² vl§dy Ľ²slo 167/2016 a naƎ²zen² vl§dy 

Ľ²slo 342/2016 pro hnŘd® uhl². Odborovĩ svaz 

odv§d² prospŘĢnou, a hlavnŘ tĩmovou pr§ci, 

m§ vĩsledky, a proto deleg§ti nemŘli dƠvod, 

aby na snŘmu hlasovali proti pƎedkl§danĩm 

dokumentƠm. 

 

KromŘ rady a snŘmu probŘhla v LuhaĽovic²ch 

Ǝada dalĢ²ch akc², napƎ²klad konference odbo-

rov®ho a ZamŘstnavatelsk®ho svazu dƠln²ho a 

naftov®ho prƠmyslu. Z§stupci zamŘstnavatelƠ 

pƎednesli zaj²mav® pƎedn§Ģky o energetick® 

bezpeĽnosti EU a ļR a o tom, zda je uhl² nepƎ²-

tel, nebo cesta k energetick® nez§vislosti. 

PƎedn§Ģky se tŘĢily velk®mu z§jmu ¼Ľastn²kƠ, 

coĤ potvrdila i bohat§ diskuse. Co byste k to-

mu jeĢtŘ dodal? 

SpoleĽnĩ projekt zamŘstnavatelsk®ho a od-

borov®ho svazu bŘĤ² uĤ od roku 2019, konfe-

rence tento projekt ukonĽila. Byl jsem mile 

pƎekvapen z§jmem a pƎ²stupem naĢich ĽlenƠ. 

Obsah pƎedn§Ģek byl aktu§ln², zejm®na pokud 

se tĩk§ dalĢ² budoucnosti tŘĤby a zpracov§n² 

uhl². đĽastn²ci se dozvŘdŘli, Ĥe situace v ener-

getice je kvƠli ideologick®mu rozhodov§n² na-

Ģich i evropskĩch politikƠ v§Ĥn§, ne-li krizov§.  

V populaci se rozm§h§ energetick§ chudoba. 

RƠst mezd dohodnutĩ odbory v naĢich odvŘt-

v²ch nepokrĩv§ strmĩ rƠst inflace. Na energe-

tick®m mixu se v loſsk®m roce uhl² pod²lelo 37 

procenty a 36 procenty j§dro. V²me, v jak®m 

stavu jsou naĢe jadern® elektr§rny, prodluĤuje 

se jejich Ĥivotnost, a neĤ budou postaveny 

nov® jadern® bloky, uplynou roky. Jadern® 

elektr§rny jsou rusk®ho typu a potƎebuj² rusk® 

palivo, a bez rusk®ho plynu se zat²m neobejde-

me, stejnŘ jako ostatn² st§ty EU. Z pƎedn§Ģek 

odborn²kƠ vyplynulo, Ĥe uhl², kter®ho m§ zat²m 

ļesk§ republika dostatek, je v souĽasn® ener-

getick® a ekonomick® krizi tƎeba ch§pat jako 

strategick® palivo. To naĢi politici, vĽetnŘ t®to 

vl§dy, st§le nech§pou a nechtŘj² pƎipustit, Ĥe 

obnoviteln® zdroje nejsou spolehlivĩm vĩrob-

cem a dodavatelem elektƎiny a tepla. 

 

Na programu dvoudenn²ho setk§n² v LuhaĽovi-

c²ch byly i samostatn® porady vyjednavaĽƠ 

odvŘtvov® kolektivn² smlouvy za odbory a za-

mŘstnavatele. Vyvrcholen²m bylo spoleĽn® 

jedn§n² obou tĩmƠ k pƎ²pravŘ nov® odvŘtvov® 

smlouvy pro rok 2023. Jak hodnot²te vĩsledky? 

Na poradŘ odborovĩch vyjednavaĽƠ jsme 

konstatovali, Ĥe vyjedn§v§n² letoĢn²ho dodatku 

odvŘtvov® smlouvy bylo problematick®. Ze 

strany zamŘstnavatelsk®ho svazu tu byl nez§-

jem spoleĽnŘ jednat o dodatku a v rozumn®m 

term²nu dospŘt k z§vŘreĽn®mu podpisu. Pod²l 

na tom mŘl i neschv§lenĩ st§tn² rozpoĽet. Do-

datek KSVS byl nakonec podeps§n, ale aĤ 

letos v bƎeznu, coĤ je pozdŘ. OdvŘtvov§ smlou-

va a mzdov® tarify jsou minimem pro podniky, 

kter® pod odvŘtvovou smlouvu spadaj². Pokud 

se ve firmŘ nepovede uzavƎ²t smlouvu, nebo 

zde nen² odborov§ organizace, vĽas dojednan® 

tarify z odvŘtvov® smlouvy pƎedstavuj² mi-

nimum, kter® zamŘstnanci mus² dostat. 

 

Vyplĩv§ z toho, Ĥe jste se nedohodli? 

Naopak. Prvn², nebo pƎesnŘji nult® kolo jed-

nan² zamŘstnavatelƠ a odborƠ probŘhlo na 

¼rovni. ObŘ strany se ujistily, Ĥe odvŘtvovou 

smlouvu uzavƎ²t chtŘj², tentokr§t v rozumn®m 

term²nu. PƎedbŘĤnŘ jsme se dohodli, Ĥe nov§ 

smlouva bude m²t platnost pŘt let a bude vy-

ch§zet ze st§vaj²c² odvŘtvov® smlouvy. Jednat 

se bude kaĤdĩ rok o dodatc²ch a vĩĢi tarifƠ. 

Vyjedn§vat zaĽneme na podzim. Chci i pro-

stƎednictv²m HGN podŘkovat vyjednavaĽƠm 

obou tĩmƠ, hlavnŘ tŘm odborovĩm, Ĥe letoĢn² 

start byl nakonec ¼spŘĢnĩ. 

 

Jak® jsou svazov® priority v letoĢn²m roce? 

DokonĽit prodej hotelu Harmonie II, pƎestŘ-

hovat praĤsk® pracoviĢtŘ do nov®ho s²dla a 

dokonĽit vĽas vyjedn§v§n² nov® kolektivn² 

smlouvy vyĢĢ²ho stupnŘ. ChtŘl bych podŘkovat 

ĽlenƠm rady a deleg§tƠm snŘmu, odborovĩm 

vyjednavaĽƠm odvŘtvov® smlouvy, revizn² ko-

misi a zamŘstnancƠm naĢeho svazu za per-

fektn² a profesion§ln² pƎ²pravu dvoudenn²ho 

jedn§n² v LuhaĽovic²ch. 

 

A teō z jin®ho soudku. Ministerstvo financ² 

poĤ§dalo veden² OKD, aby vypracovalo analĩzu 

o moĤn®m prodlouĤen² tŘĤby Ľern®ho uhl² na 

nŘkolik dalĢ²ch let. V§Ģ n§zor? 

JiĤ na jedn§n²ch Uheln® komise jsem Ǝ²kal, 

Ĥe mƠĤe pƎij²t doba, kdy st§t bude prosit vlast-

n²ky dolƠ a uhelnĩch lomƠ, aby pokraĽovali  

v tŘĤbŘ uhl². V t®to chv²li st§t sonduje, zda se  

v OKD d§ prodlouĤit tŘĤba Ľern®ho uhl².  

KdyĤ budete velmi investovat, tak se tŘĤit d§. 

Ale bohuĤel Ľern® uhl² bylo v minulĩch letech 

vystaveno rozmarƠm politikƠ asi jako Ĥ§dn® 

jin® odvŘtv². Vzpomeſme, kolikr§t zaznŘlo, Ĥe 

se bude tŘĤit do roku 2025, pak do 2030, pak 

zase do 2023 a teō zase do 2025.  

TŘĤba v hlubinnĩch dolech se mus² pl§novat 

a pƎipravovat, a to se d²ky rozhodnut²m politikƠ 

dŘlo uĤ jen ve velmi omezen® m²Ǝe. M§m oba-

vu, Ĥe dalĢ² tŘĤba bude uĤ jen velmi obt²ĤnŘ a 

n§kladovŘ velmi draze provediteln§. A to jak  

z dƠvodu legislativy, samotn® pƎipravenost² 

blokƠ, tak pƎedevĢ²m z person§ln²ch dƠvodƠ. 

Mzda horn²ka nen² natolik lukrativn², aby se 

lidem vyplatilo nastoupit do dolƠ na tƎi roky, 

dnes si obdobn® pen²ze vydŘlaj² na povrchu  

v ĽistĢ²ch a zdrav² m®nŘ poĢkozuj²c²ch provo-

zech. A bez n§boru dle m®ho n§zoru d§l tŘĤit 

nen² moĤn®. Jin® je to u hnŘd®ho uhl².  

Snad uĤ si st§t a vl§dn² politici zaĽ²naj² uvŘ-

domovat, Ĥe pokud se chtŘj² obej²t bez rusk®ho 

plynu, coĤ podle mŘ nen² okamĤitŘ moĤn®, 

mus²me m²t spolehlivou n§hradu. A tou je pr§-

vŘ hnŘd® uhl², kter®ho m§me dostatek a jsme 

sobŘstaĽn² na mnoho let. V opaĽn®m pƎ²padŘ 

nastane, nebo jiĤ pƎich§z² velk§ krize energeti-

ky, kter§ m§, a jeĢtŘ bude m²t katastrof§ln² 

n§sledky pro Ľeskĩ prƠmysl, obĽany a dom§c-

nosti. 

Text a foto: Petr Kolev 



 

 о 

III. snŘm v LuhaĽovic²ch obrazem 

ʺ 
Zaj²mav®, i kdyĤ ne pƎ²liĢ optimistick® in-

formace pƎinesla spoleĽn§ konference 

odborov®ho a zamŘstnavatelsk®ho svazu  

k ƎeĢen² kl²Ľovĩch t®mat v odvŘtv²ch paliv a 

energetiky a energetick® bezpeĽnosti ļR a 

EU. Z pƎedn§Ģek odborn²kƠ vyplynulo, Ĥe 

uhl², kter®ho m§ zat²m ļesk§ republika 

dostatek, je v souĽasn® energetick® a eko-

nomick® krizi tƎeba ch§pat jako strategic-

k® palivo. Na sn²mku zleva za odbory Rosti-

slav PaliĽka a Josef Zelenka, za zamŘstna-

vatele prezident ZSDNP Vladim²r Budinskĩ 

a Dr. Renata Eisenvortov§. 

ʼ 
S ¼pravou stanov v dƠsledku koupŘ nov®ho s²dla a stŘhov§n² na novou adresu a 

¼pravou statutu svazov®ho pracoviĢtŘ v reakci na zmŘnu legislativy skartaĽn²ho 

Ǝ§du sezn§mili deleg§ty snŘmu svazov² pr§vn²ci. Na sn²mku pƎi vĩkladu JUDr. Anto-

n²n TŘĢ²k. 

ʼ 
ļlenov® rady vyjadƎuj² souhlas s ¼Ľetn² 

z§vŘrkou a rozpoĽtem svazu na rok 2022. 

Schv§lili i dalĢ² dƠleĤit® dokumenty, kter® 

byly n§sleduj²c² den pƎedloĤeny k projedn§-

n² III. snŘmu. 

ʺ 
Jedn§n² mŘlo ĽistŘ pracovn² r§z a pƎedkl§dan® 

dokumenty k projedn§n² schv§lili deleg§ti III. snŘ-

mu jednomyslnŘ. Svĩm zpƠsobem tak ocenili pr§ci 

rady a veden² odborov®ho svazu a projevili jim na-

prostou dƠvŘru. 


